
Gümüşhane Valisi Baruş: “Vatandaşlarımızın huzur ve güvenliği bizim en önemli
önceliğimizdir”

Gümüşhane Valisi Aydın Baruş, Ekim ayı asayiş ve güvenlik bilgilendirme
toplantısında kolluk güçleriyle vatandaşlar arasındaki iş birliğinin toplum
güvenliği açısından çok önemli olduğunu vurguladı.

Her ay düzenli olarak gerçekleştirilen ve Valiliğin sosyal medya hesaplarından
canlı olarak yayınlanan basın toplantısında Gümüşhane’nin Ekim ayı güvenlik
istatistiklerini bir önceki yılın aynı dönemine göre kıyaslamalı şekilde
paylaşan Vali Baruş, il genelinde Emniyet ve Jandarma’dan oluşan 1730 personelle
vatandaşların kentin huzur ve güvenliğini sağladıklarını söyledi.
“Toplum güvenliği toplumun tüm fertlerinin iş birliğiyle başarılabilir”
Vatandaşlarla kolluk görevlileri arasındaki iş birliğinin sağlıklı ve sıkı
olmasının önemine dikkat çekerek toplum güvenliğinin ancak toplumun tüm
fertlerinin, tüm kesimlerinin iş birliğiyle başarılabilecek bir süreç olduğunu
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vurgulayan Vali Baruş, vatandaşların özellikle cep telefonu, e-posta, internet
sitesi, sosyal medya yoluyla yapılan dolandırıcılık olaylarına karşı duyarlı
olmasını istedi.
“Kişisel bilgilerinizi hiç kimseyle paylaşmayın”
Bazı vatandaşların kendilerini telefonla arayan kişilere, mesaj gönderen
kişilere kandığını ve verilmemesi gereken kişisel bilgileri, banka hesabı, banka
şifresi gibi bilgileri paylaştığını kaydeden Vali Baruş, “Bu bizi ziyadesiyle
üzmektedir. Bu üzüntülere sebebiyet vermemek için, alın terimizi başkalarına
kaptırmamak için çok dikkatli olmamız lazım. Nereden arıyorlarsa arasınlar ister
bankadan aradıklarını söylesinler ister kolluk görevlileri olarak aradıklarını
söylesinler ister adli yoldan aradıklarını söylesinler kesinlikle
vatandaşlarımızın kişisel bilgilerini bu şahıslarla paylaşmamalarını istiyoruz.
Tereddüt oluşması, kafalarında en ufak bir şüphe oluşması halinde de derhal
kolluğa müracaat etmeleri gerekiyor” dedi.
Aile içi ve kadına karşı şiddetle mücadele konusunda da vatandaşlar iş birliği
yaparak birlikte bu konunun artık geride bırakılması gerektiğini ifade eden Vali
Baruş, gençliğin önündeki en büyük tehditlerden birisi olan uyuşturucu konusuna
da ayrı bir başlık açtı.
“Madde kullanımı maalesef sadece kullanan kişiye acı vermiyor”
Uyuşturucunun geleceği tehdit eden, gençliğin önündeki en önemli tehlikelerden
birisi olduğunu dile getiren Vali Baruş, “Toplum olarak da en büyük
tehlikelerden birisi. Çünkü madde kullanımı maalesef sadece kullanan kişiye acı
vermiyor. Çevresindeki fertlere, aile fertlerine, komşularına, kendisini tanıyan
insanlara da çok büyük endişeleri sevk ediyor. Huzuru kaçırıyor, sağlık elden
gidiyor. Ve bunları kullanan şahıslar artık toplum için gerçekten çok ciddi bir
tehdit haline gelmeye başlıyor” dedi.
“Bugün bizi tehdit etmeyen uyuşturucu madde yarın bizim çocuklarımıza, çevremize
bulaşabilir”
Bu noktada ihbarın çok önemli olduğunu vurgulayan Vali Baruş, “Narkotik Vaka
Analiz Sistemine (NARVAS) kaydı yapılan uyuşturucu madde ihbar sayısı 2023
yılına göre 2024 yılında yüzde 46 azalma olduğunu görüyoruz. Bu konuda
vatandaşlarımızdan hassasiyet rica ediyoruz. Lütfen çevrelerinde şüpheli
gördükleri şahısları, madde kullanımından şüphe ettikleri şahısları hiç tereddüt
etmeden bildirsinler. Bu konuda toplumsal duyarlılığımız çok çok önemli. Bana ne
lazımcılık olmaması gereken bir husus. Çünkü bugün bizi tehdit etmeyen
uyuşturucu madde yarın bizim çocuklarımıza, çevremize bulaşabilir. Bu şüpheli
şahısları yakalatmazsak, üzerinde bu konunun yeteri kadar durmazsak, bu tehlike
bize yaklaşarak devam edecektir” diye konuştu.
“Vatandaşlarımız kolluk görevlilerimize yapmış oldukları işlerle yardımcı olursa
çok daha huzurlu ve güvenli bir şehir oluruz”
Vatandaşların huzur ve güvenliğinin kendileri için her şeyin önünde olduğunun
altını çizen Vali Baruş, “Vatandaşlarımızın huzur ve güvenliği bizim en önemli
önceliğimiz. İlimizin huzur ve güvenli bir şehir olarak devam etmesi temel
amacımız. Bu kapsamda kolluk görevlilerimiz gece gündüz çalışıyorlar, mücadele
ediyorlar. Vatandaşlarımızın onlara olan yardımı, onlara karşı olan anlayışı çok
çok önemli. Kolluk görevlilerimiz ne yapıyorsa, vatandaşlarımızın evinde, iş
yerinde, şehrin sokak ve caddelerinde, köyünde huzurlu bir şekilde yaşaması için
yapıyorlar. Yollardaki uygulamaları, kontrolleri de onların güvenli bir şekilde
evlerine, yurtlarına ulaşması için yapıyorlar. Bunu da göz önünde bulundurarak
kolluk görevlilerimize yapmış oldukları işlerle yardımcı olursak çok daha
huzurlu ve güvenli bir şehir oluruz diye düşünüyorum” ifadelerini kullandı.
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